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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mi az oka, hogy nem kapnak konkrét segítséget, 
konkrét választ az intézmények az aggodalmaikra?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Immáron  sokadszorra  közvetítem  a  kormány  felé  aggodalmamat  a  szociális  ellátórendszer
szereplőinek  létbizonytalanságai  felől.  A rezsiválság,  a  rezsiárak  emelkedése  miatt  a  szociális
intézmények működése veszélybe kerülhet, több hónapja nem kaptak konkrét választ a kormánytól
arra vonatkozóan, hogy hogyan kapnak segítséget, ha nem tudják a számláikat kifizetni. 

Pontosan ezzel a problémával küzd például a Mozgássérültek Somogy Megyei Egyesülete, ahol
összesen 1600 embert látnak el,  mozgássérülteket, vakokat, siketeket és halmozottan fogyatékos
embereket,  nemcsak a megyéből,  hanem az egész országból.  A rezsiköltségeik 20 millióról 135
millióra  nőttek  és  annak ellenére,  hogy már  több minisztériumtól  kértek  segítséget,  eddig  még
választ nem kaptak.

Ezzel kapcsolatban kérem, szíveskedjék válaszolni a következő kérdéseimre:

1. Milyen felmérések történtek a szociális ellátórendszerben a megnövekedett rezsiárak helyzetéről?

2. Történt -e bármilyen cselekvési terv kidolgozása a szociális ellátórendszer zavartalan működése
érdekében?

3.  Mi  az  oka,  hogy  nem  kapnak  konkrét  segítséget,  konkrét  választ  az  intézmények  az
aggodalmaikra?

4. Mikor fognak választ kapni a kérdéseikre?

 



 
Várom megtisztelő válaszát.

 

Üdvözlettel:

Ungár Péter (LMP)

Budapest, 2022. 11.10.
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